



ໂຄງການທົດລອງການຮັບປະກັນການສະໜອງລາຍຮັບ



ເຈົ້າຄອງນະຄອນ Jorge O. Elorza ໄດ້ຂ້າຮ່ວມກັບເຈົ້າຄອງນະຄອນ ໃຫ້ການສືບປະໜອງລາຍຮັບ, ເຊິ່ງເປັນພັນທະມິດຂອງເຈົ້າຄອງນະຄອນຫຼາຍກວ່າ 50 ຄົນຈາກທົ່ວປະເທດ ເພື່ອນໍາສະເໜີໂຄງການທົດລອງ ໃຫ້ສອບຖົກສະໜອງ ແລະ ຕັດສິນຂອງການສືບປະໜອງລາຍຮັບ. ເຈົ້າຄອງນະຄອນ ກັບລາຍຮັບທີ່ຮັບປະກັນການສະໜັບສະໜູນລາຍຮັບຂັ້ນຕໍ່າ ເພື່ອເສີມແທນທີ່ຈະເປັນແທນເຄືອຄ້າຍຄວາມປອດໄພທາງສັງຄົມທີ່ມີຢູ່ແລ້ວ ແລະ ເປັນເຄື່ອງມືສໍາລັບຄວາມສະເໝີພາບດ້ານເຊື້ອຊາດ ແລະ ຄວາມເທົ່າທຽມກັນທາງເພດ.

ລາຍຮັບທີ່ຮັບປະກັນຄວາມຮອບຄອບແມ່ນກອງທຶນສະໜັບສະໜູນທາງດ້ານການກຸສົນ
ໂຄງການທົດລອງທີ່ຈະສະໜອງການຈ່າຍເງິນສິດເປັນງວດລາຍເດືອນ, ໃຫ້ກັບ ບຸກຄົນ ໂດຍກົງ . ມັນເປັນໄປໄດ້ທີ່ ພຶ້ນຖານ ແລະ ບໍ່ມີຂໍ້ກຳນົດດ້ານວຽກງານ ຫຼືການສຶກສາ. ໂຄງການດັ່ງກ່າວບໍ່ໄດ້ ບັນສາກົນ ແຕ່ໄດ້ຖືກອອກແບບ ເພື່ອແນໃສ່ປະຊາກອນສະເພາະ.

ຜູ້ທີ່ອາໄສຢູ່ໃນເມັືອງ Providence ທີ່ຈະໄດ້ຮັບການຮັບປະກັນລາຍຮັບທີ່ຄ້າປະກັນນັ້ນຈັກຄົນ?
ໂຄງການທົດລອງລາຍຮັບການຮັບປະກັນຄວາມຮອບຄອບຈະໃຫ້ບໍລິການ **110 ຄົວເຮືອນ ເປັນເວລາໜຶ່ງປີ**. ເຖິງແມ່ນວ່າຂອບເຂດນັ້ນຈະມີຄວາມສົ່ງໃສສ່ຳລັບຫຼາຍຄົນກໍບໍ່ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ, ແຕ່ວ່າກໍບໍ່ໄດ້ກົງກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງລູກມຸ່ມທັງໝົດຂອງພວກເຮົາ. ເບົາໝາຍຂອງໂຄງການທົດລອງລາຍຮັບການຮັບປະກັນຄວາມຮອບຄອບຂອງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການແມ່ນເພື່ອສະແດງຜົນໃນທາງບວກ ແລະ ຜົນໄດ້ຮັບຂອງລາຍຮັບທີ່ໄດ້ຮັບການຄ້າປະກັນ ແລະ ເພື່ອນໍາໃຊ້ເຂົ້າໃນການສະໜັບສະໜູນໂຄງການທີ່ຄ້າຍຄືກັນໃນລະດັບລັດ ແລະ ລັດຖະບານກາງ.

ໃຜແດ່ທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບການຮັບປະກັນລາຍຮັບຜ່ານໂຄງການທົດລອງນີ້?
ຜູ້ທີ່ອາໄສຢູ່ໃນເມັືອງ Providence ທີ່ມີລາຍໄດ້ຕໍ່າກວ່າ 200%ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງຈະມີສິດໄດ້ຮັບ ແລະ ໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນໃຫ້ສະໜັບສະໜູນກະຊວງໃນການທົດລອງນີ້. ໜ່ວຍງານພາຍນອກຈະດໍາເນີນການຈັບປະໜັກ ເພື່ອຄັດເລືອກເອົາຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຈາກກຸ່ມຜູ້ສະໜັບສະໜູນ. ເມື່ອເລືອກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໄດ້ແລ້ວ, ການຈັກສະຫຼາກຄັ້ງທຳອິດຈະແຍກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມອອກເປັນ “ກຸ່ມການປຶນປົວ” ແລະ “ກຸ່ມຄວບຄຸມ.” ກຸ່ມຄວບຄຸມ ມຈະຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາເຂົ້າໃຈຜົນກະທົບຂອງລາຍຮັບທີ່ໄດ້ຮັບການຄ້າປະກັນ ນຕະຫຼອດເວລາລະຫວ່າງສອງກຸ່ມຄົນທີ່ຄ້າຍຄືກັນ: ກຸ່ມໜຶ່ງທີ່ໄດ້ຮັບລາຍຮັບທີ່ຮັບປະກັນ ແລະ ອີກກຸ່ມໜຶ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບ.

ລາຍຮັບທີ່ຄ້າປະກັນຈະສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ຜົນປະໂຫຍດອື່ນໆຫຼືບ?
ເມັືອງ Providence ແລະ ຄູ່ຮ່ວມງານຂອງພວກເຮົາ ກໍາລັງເຮັດວຽກຢ່າງໃກ້ຊິດກັບພະແນກບໍລິການມະນຸດຂອງ RI ເພື່ອຮັກສາລາຍຮັບທີ່ໄດ້ຮັບປະກັນຈາກຜົນກະທົບ ບຸກຄົນ: ວຽກງານຂອງ RI Works, ການຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ເດັກ, LIHEAP, ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອການເຊົາໃນກໍລະນີສຸກເສີນ.

ໃຜແດ່ທີ່ບໍ່ສາມາດແບບໂຄງການທົດລອງລາຍຮັບການຮັບປະກັນຄວາມຮອບຄອບ?
ເມັືອງ Providence ໄດ້ດໍາເນີນການຂະຫຍາຍລູກມຸ່ມຢ່າງກວ້າງຂວາງ ເພື່ອອອກແບບໂຄງການນີ້. ອົງການຈັດຕັ້ງທີ່ມີສ່ວນຮ່ວມປະກອບມີການປະຕິບັດທາງເພື່ອສິດທິ ແລະ ຄວາມສະເໝີພາບ (DARE), United Way of RI, Rhode Island Foundation, ພັນທະມິດເພື່ອລະດັບມາກກໍາລັງການຕໍ່ຕ້ານຂອງພວກເຮົາ (AMOR), ການນໍາປະໜາດນໍ້າອຍ RI, ຄວາມຄົບຖ້ວນທາງດ້ານເສດຖະກິດຂອງສະຖາບັນ, ຄະນະກໍາມະການພົວພັນກັບມະນຸດ ແລະ ອື່ນໆ.